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VIDEO: Covid teror: Nebudeme ticho (dokumentární
film)

infovojna.bz/article/video-covid-teror-nebudeme-ticho-dokumentarny-film

Dokument „Covid teror: Nebudeme ticho“, který byl zveřejněn 19.
května 2024, byl natočen ve veřejném zájmu v dubnu 2024 s cílem
připomenout fragmenty útlaku Matovičova, Hegerova a Mikasova
"režimu" v letech 2020 - 202. za plotem (2020) a Země pod
nadvládou ,,bohů“ (2021), které napsala Dana Križanová.
Žádáme veřejně jako občané České republiky, kteří byli poškozeni a
byla pošlapána jejich práva a svobody, aby se generální prokurátor
SR a zmocněnec vlády SR pro prověření pandemie ujali řešení
zločinů a protiprávních jednání, které se pod záštitou tehdejší vlády
SR vůči nám občanům udály.

Už nemůžeme být zticha, nemůžeme přihlížet, jak jde věc do
zapomnění a jak se nic v této věci neřeší.

Žádáme nápravu a žádáme, aby orgány které nápravu mohou
jednak zdokladovat a jednak i nastolit spravedlnost, aby neprodleně
začaly ve věci zločinů let 2020 - 2022 začaly jednat.

Více ve videu:

Kniha „Štěkající psi za plotem“

Autentické příběhy Slováků žijících a pracujících v zahraničí, jejichž
opatření vlády během koronakrize na celé týdny až měsíce odřízla
od rodin. Strach společnost rozdělil na ty před plotem a za plotem.
Zažili křivdy, které se nedají odčinit. Ztratili čas s blízkými, který se
nedá vrátit. Namísto soucitu a pomoci poznali lhostejnost a nenávist
vlastních krajanů.

Kniha „Země pod nadvládou „bohů““
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Každá kniha dává člověku na výběr. Buď ji vezme jako pokušení
nebo jako zkoušku. Pokušení nechat se zlomit – hněvem, smutkem,
frustrací, pasivitou, strachem. Nebo dokázat vyrůst díky zkoušce v
utkání se stejnými "démony". I přes vnější nesvobodu jsme stále
svobodní v tom, co ze svého srdce pouštíme ven.

 
Zdroj: YouTube / InfoVálka

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší
stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit
skutkovou podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním
zákoně. Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické,
podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení,
národního nebo sociálního původu, příslušnosti k národnosti nebo k
etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi
nebudeme tolerovat hrubé urážky mezi diskutujícími, vzájemné
osočování se a používání vulgarismů.

neočkovaný dezolát20.05.2024 16:06:35
No, pane Kotlár. Takže jedeme nadále zkoumat "menežment
pandemie"?! Ať už se konečně dostaneme ik reálnému řešení
těchto trestných činů?!
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Zuzana Miháliková20.05.2024 16:17:24
Dnes jsem poslouchala pořad z Visolajským já mu jeho názory a
víru neberu ale díky stránce resetheus.org vím, že z viry je to
jinak a doporučuji si nastudovat každému jak se zneužívá strach
z virů a pandemii.

neočkovaný dezolát20.05.2024 16:19:02
Visolajský také pěkně „zavařoval“ lidem a věřím tomu, že jsi
přišel na pěkné prachy na tomto!

Zuzana Miháliková20.05.2024 16:33:34
Já ho také nemusím a úroveň logiky třikrát očkovaného
a moc rockefeler vystudovaný lékař jako všichni oni
nehledají mimo informace Také věřím to co dělali
věděli, že je špatné i kdyby ne svoboda integrity
jednotlivce je posvátná. V Čechách jsem rodila před 9
lety ano jsou tam dobré nemocnice zeptají se tam na
všechno na každý zákrok, ne jako u nás, že musíš,
natlak a agrese. Toto mi vadí, že lékaři otravovali nás
zdravé, nechceme se očkovat (celý život následky z vax
v dětství) moje neteř dostala po očko rakovinu dělohy
ve 4rocích a je permanentně nemocná žal švagrová
neposlouchá) Já jsem byla s lidmi a neonemocněla
jsem, celkově nevyhnula dávám lékaře poslední roky
chybná diagnóza štítná žláza a rakovina prsu díky
Bohu, že jsem to řešila jinde proto jsem celá a zdravá.
Nemám v hlavě stigma z viru, která je vědecky
neopodstatněná. VLASTNĚ V TOMTO jsou ti lékaři
dost chudáci neboť jim strach ze smrti (každé) brání žít
svobodný život.

neočkovaný dezolát20.05.2024 17:22:51
Také dávám +++ :))

Vejce Bolito20.05.2024 16:36:57
++++
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Daedalus Thor20.05.2024 18:02:32
Také jsem vyslechl Visolajského. Měly by mu vzít diplomy a
zrušit mu lékařskou licenci. Každý normální doktor by měl vědět,
když někdo má zapálenou plovoucí nemohou ho dávat na
ventilaci. Vlastně všichni co zemřeli na plučné ventilaci, byli
zabiti lékaři. Studie z ameriky to jasně ukazuje. A pokud ten pán
stále myslí, že existují víry, tak mi je z něho špatně. Ještě nikdo
neizoloval virus a nikdo nedělal kontrolní testy podle Kocha.
Někdo si dělal námahu (nevím, jestli to byl nějaký vědec z
Ameriky nebo Koronaausschuss) a zeptal si ze všech států
potvrzení o izolaci virusu. Ale on nedostal žádné potvrzení od
nikoho, protože ho neizolovali. A pokud pan Visolajský po všem,
co už vyslo najevo, stále mluví o nějaké virové epedemie, tak
mu fakt je třeba vzít všechny papíry, aby nemohl už škodit jiným
"pacientům" - klientům. Ale já bych své děti k němu neposlal.
Ciduji se oběma z infoválky, že zůstali tak klidní.

 
 


